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Geçen hafta Fatsa Belediye Başkanı Etem Kibar, Başkan Yardımcısı Ercan Yurttaş ve Fatsa
Ziraat Odası Başkanı Haydar Gürsu gazetemizi ziyaret ettiler. Kayınbiraderim Muhammer
Erdem’in vefatı nedeniyle taziyeye gelen değerli başkanlarla güncel sohbetlerde bulunduk.
Önümüzdeki yerel seçimlere dair analizler yaptık. Öngörüler ortaya koyduk. “KİM NEREDEN
ADAY OLUR” sorularına yanıtlar aradık, teorilerimizi tartıştık, bir nevi beyin jimnastiği yaptık.
Ara sıra da polemik. Tabii ki Fatsa Belediye Başkanımız Sayın Etem Kibar’ın büyükşehir
belediyesine aday olabileceği tartışmaları da sohbetimizin ana unsuru oldu. Kamuoyunda
yapılan “Etem Kibar büyükşehir belediyesine aday yapılacakmış” söylemleri ve benzer
tartışmalar Fatsalıları ziyadesiyle memnun etmektedir. Çünkü Ordu bir büyükşehir belediyesidir.
İlimiz seçmenlerinin tamamı büyükşehir belediyesine oy kullanmaktadır. Burada oralı, şuralı,
buralı tartışmaları kabul görmez. Dolayısıyla bu tahminler Etem Kibar’ın çıtasını
yükseltmektedir. Etem bey zaten Fatsa belediye başkanlığında 4 buçuk yıldır başarılı işlere
imza atmaktadır. . Fatsa’daki başarıları tabii ki parti üst kurullarında da tartışılıyor olmalıdır.
Görev verildiğinde de başarılı olacağına inanılmalıdır. Siyaset kurumu bu başarılara göre bir
sonuç çıkartacaktır. Ancak Etem Kibar’ın böyle bir talebi olmadan tartışılması gurur vericidir.
Görev verildiğinde de canla başla bu görevi yapacağına dair asla şüphe yoktur. Ülke siyasetimiz
son dönemlerde görevlendirmeyle veya atamayla işliyor. Talep yukarıdan geliyor. Etem Kibar’da
görev adamıdır. Her mevkii de işini üstün başarıyla yapmaya yeteneklidir. Fatsa’daki belediye
tecrübesi umarım yukarılarda da kabul görür. Bizde kamuoyunun bir parçası olarak gelişmeler
şimdiden tartışılsın isteriz... * * * Etem Kibar Fatsa Belediyesinde planladığı “KAYNAK
ÜRETME” çalışmalarında iki etkili çalışma yaptı. Birincisi küçük sanayi sitesindeki 80’e yakın
dükkan, ETEM KİBAR’IN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ İÇİN ADININ GEÇMESİ BÜYÜK
GRURDUR ikincisi Dolunay Mahallesindeki iş merkezi dükkanları. Bu iki hamle tahminime göre
belediyeye 300 milyon ek kaynak sağlayacaktır. Çok akıllıca yapılan iki iş belediyemizin derin
nefes almasına vesile olacaktır. Hem de bu kriz sürecinde. Sayın Kibar bu hamlesi ve
planlamasıyla kurumunu olası parasal büyük sıkıntılardan da kurtarmış olacaktır. Akıllıca ve
zamanında yapılan bir hamle olarak görmek gerekir. Planlamada öngörüleri ve zamanlaması
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tam isabet. ** * Fatsa Belediyesine 4 yılda 50 araç alındı. Kiralama yöntemiyle hizmet
alımlarında ciddi düşüşler oldu. Bilhassa çöp toplama işinde muazzam tasarruflar sağlandı.
Maliyetler geri düşürüldü. Bu tasarruflar belediye kasasında kaldı. Ve diğer hizmetlerde
kullanıldı. Dolayısıyla 50 yeni araç alımının karşılığı kasada kalan tasarruflardan sağlanmış
olmalı. ** * Çerkezler Tepesi Projesi ihale edildi, Millet Bahçesi Projesi yıl sonuna bitecek. Bu
projeler için ciddi paralar gerekiyor. Sayın Kibar buraların finansmanını bile oluşturmuş. Fatsa
Belediyesine iş yapan işletmeler ihalelere gönül rahatlığı ile girebiliyor. Çünkü ödeme sıkıntısı
çekilmiyor. Yasal sürelerde herkes yaptığı işin karşılığını alabiliyor. Biliyoruz ki parasız bir adım
atılamıyor. O halde yapılan işlerin parasal boyutlarının da hesapları yapılmalı. Belediye
kurumunun itibarı oluşturulmalı. ** * Fatsa Belediyesi e-belediye sistemine geçti. Ordu ilimizde
bir ilk. Hatta Türkiye’de e-belediye sistemine geçen 100 belediye içinde yer aldı. Bu durum
belediyemiz adına kurumsal bir pozisyon ortaya koyuyor. Ciddiyet sağlıyor. Belediyemize güven
kazandırıyor. Sayın Kibar ile yaptığımız kısa sohbetten ben bunları çıkardım. Rutin hizmetler
zaten aksamadan yol alıyor. Başarılar Etem Kibar... ** * Cumhuriyet Halk Partisinin (CHP) her
hareketi, her hamlesi, her politikası kamuoyu tarafından ilgiyle ve dikkatlice izlenir. Çünkü CHP
cumhuriyetimizin kurucu partisidir. Her ne kadar uzun yıllardır iktidar olamasa da CHP’nin özgül
ağırlığı hep süregelmiştir. Öyle de devam edecektir. CHP’de ilçe kongreleri süreci başladı.
Fatsa kongresi 4 Eylülde yapılacak. Muhtemelen 4 aday yarışacak. Murat İnanlı, Onur Çam,
Kemal Altıntaş ve Celal Koç. Murat İnanlı mevcut ilçe başkanı, Onur Çam bir önceki dönem ilçe
başkanı ve halen belediye meclis üyesi, Celal Koç iki dönem yöneticilik yapmış bir partili, Kemal
Altuntaş ise ADD Fatsa şube başkanı. Olası dört adaydan birisi yeni. Kemal Altıntaş. Bir
anlamda yenilikçi. Değişimden yana. İlke ve istişare, parti politikalarına uyum, yenilikçiliğe açık,
parti içi demokrasiden ve değişimin olmasından yana bir aday. Kemal Altıntaş emekli öğretmen.
Fatsa Atatürkçü Düşünce Derneğinin (ADD) iki dönemdir başkanlığını yapıyor. Siyasete uzak
değil. Sosyal demokrat siyasetten gelen bir yapıya sahip. Hatta ADD’deki çalışmaların içinde de
sol-sosyal demokrat ideolojiye yakın çalışmalar üretmekteler. Kısaca; deyim yerindeyse
‘CHP’nin arka bahçesi olarak bilinen’ADD’dan yetişmiş bir şahsiyet. CHP gerçekten her tarzı
yakından takip edilen bir parti. Bu takip yalnız CHP’liler tarafından yapılmıyor. Toplumun bütün
kesimleri CHP’yi ilgiyle izliyor. Dolayısıyla değişim rüzgarları esen CHP’de Fatsa’da da başarılı
olunursa; ana muhalefet olarak alternatif durumuna gelebilir. Bunu da yenilenmeyle, değişimle
sağlayabilir. Yukarıdaki isimlerin hepsi CHP için çok değerli ve kıymetli partililer. Hiç birisi
ötekine tercih edilmez. Ancak bir değişim olması, olası değişim çatısı altında buluşulması
gerçekleşmelidir. KemalAltıntaş öğretmenimiz değişim olgusunu gerçekçi bir çalışmayla
delegeye anlatabilirse ipi göğüsleyebilir. Dedim ya; adayların hepsi de CHP için pırlanta
değerinde şahıslardır. Hepsi dostumuzdur. Niye yazdım bu cümleyi? Çünkü hemen yanlış
anlaşılma olasılığımız çok yüksek. Ben sadece bir analiz yapayım istedim. CHP Fatsa
örgütünde 4 Eylülde başarılı bir kongre yapılmasını dilerim. ** * CHP il-ilçe kongrelerini 40 yıldır
takip ederim. Ciddi manada coşkulu kongreler yapılırdı. Katılımı yüksek, heyecanı yüksek,
hatipleri; bilgili ve coşkulu konuşmalar ortaya koyarlardı. Sosyal demokrat konuşmacılar bu
kongrelerin heyecanını yükseltirlerdi. Tabii ki solcuların bilgi birikimlerinden kaynaklı hitabet
yetenekleri de salonları coştururdu. Kongreler birden fazla adayla yapılırsa coşkusu daha
yüksek olurdu. 1980 sonrası sol partilerin Fatsa kongrelerini gazetecilik mesleğim gereği her
daim izleme fırsatım olmuştur. Yukarıdaki yazdıklarım bu bilgiye dayanır. Hatta sol partilerden
olmayan yurttaşlarımızda sol partilerin kongrelerini özellikle izlemeye gelirler, o salon coşkusunu
yerinde yaşarlardı. Geçmişi hatırladım, iyi mi?
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